
S t r o n a  | 1

Rada Miejska w Augustowie
Rada Miejska w Augustowie

PROTKÓŁ NR XLIII/2021

z obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie,
które odbyły się za pomocą środków komunikacji elektronicznej, w systemie zdalnym,

w dniu 9 grudnia 2021 r.

W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.

Obecni:
1. Sylwia Bielawska
2. Mirosław Chudecki
3. Leszek Stanisław Cieślik
4. Tomasz Dobkowski
5. Alicja Dobrowolska
6. Marcin Kleczkowski
7. Agnieszka Mroziewska
8. Dariusz Ostapowicz
9. Izabela Agnieszka Piasecka
10. Katarzyna Raczkowska
11. Jolanta Oneta Roszkowska
12. Adam Sieńko
13. Mieczysław Szczerbakow
14. Marek Sznejder
15. Krystyna Wilczewska
16. Mirosław Zawadzki

Ponadto w obradach udział wzięli:
- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta 
- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta 

Obrady rozpoczęto 9 grudnia 2021 o godz. 09:00,
a zakończono o godz. 09:29 tego samego dnia.
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Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska „Murem za polskim 

mundurem”. 
3. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XLIII sesji
Rady Miejskiej w Augustowie, która została zwołana na wniosek grupy radnych na podstawie
art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym./zał. nr 1/. Powitała
Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,  pracowników  Urzędu  Miejskiego  oraz  gości.
Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących
obraz  i  dźwięk.  Nagrania  obrad  są udostępniane  w Biuletynie  Informacji  Publicznej  i  na
stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Zapytała, czy są pytania
do porządku obrad, który Państwo Radni otrzymali wraz z projektem uchwały w systemie
eSesja i drogą mailową /zał. nr 2//0:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski poinformował, że zgłasza wniosek formalny. /1:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu
Marcinowi Kleczkowskiemu /1:03/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski  poinformował,  że dzisiejsza sesja  nie  może odbyć się,
ponieważ zarówno pod wnioskiem o zwołanie sesji  jak i  pod projektem uchwały  nie  ma
wymaganej  liczby  podpisów.  Tylko  taki  wniosek  może  być  rozpatrywany,  który  został
dostarczony  radnym.  Pod  wnioskiem  o  zwołanie  sesji  jest  5  podpisów  i  pod  projektem
uchwały jest 5 podpisów. Nie spełnia to wymogów art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990
r. o samorządzie gminnym.  /1:06/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zaprezentowała  wniosek
z podpisami 6 radnych. Wyjaśniła, że były dwa egzemplarze wniosku, ale przeczytała tylko
jeden  egzemplarz.  Poprosiła  Panią Sekretarz  o wyjaśnienie,  dlaczego  wysłano  Państwu
Radnym wniosek z 5 podpisami. /2:18/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta przeprosiła  za ten błąd.  Wzięła  dokumenty
z Biura  Rady.  Państwo Wnioskodawcy złożyli  wniosek,  który był  podpisywany w dwóch
egzemplarzach.  Zaprezentowała  dwa  egzemplarze  wniosku.  Na  jednym  egzemplarzu  jest
6 podpisów,  a na drugim  –  5  podpisów.  Państwu  Radnym  był  przesłany  egzemplarz,  na
którym  jeden  z radnych  nie  złożył  podpisu.  Pan  Radny  Marcin  Kleczkowski  ma  rację,
iż powinno  być  6  podpisów.  Poinformowała,  iż  nie  wie,  dlaczego  doszło  do  tej  sytuacji,
ponieważ dokładamy wszelkiej  staranności do tego formalizmu. Osobiście liczyła podpisy
i zameldowała  Pani Przewodniczącej,  że  jest  6 podpisów.  Umknęło, że  brakuje  jednego
podpisu  na  drugim  egzemplarzu.  Jeszcze  raz  przeprosiła  za  zaistniałą  sytuację.
Zaproponowała udostępnienie egzemplarza wniosku z 6 podpisami w systemie eSesja /2:53/.

W dyskusji udział wzięli:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:37/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:45/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /4:46/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:49/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /4:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /6:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:00/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:11/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /7:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:08/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /9:15/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Pani
Radna Krystyna Wilczewska zgłasza wniosek formalny /10:41/.

Pani  Radna  Krystyna  Wilczewska  zgłosiła  wniosek  o  przerwanie  dyskusji  i  przejście
do porządku obrad, aby pozostawić Panu Wojewodzie rozstrzygnięcie, czy sesja będzie ważna
/11:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy ktoś z Państwa
Radnych chce jeszcze zgłosić wniosek do porządku obrad /11:23/.

Wniosków nie zgłoszono.

Ad. pkt 2 
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie przyjęcia  stanowiska "Murem za polskim
mundurem".
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
przyjęcia stanowiska „Murem za polskim mundurem”/11:44/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  realizacji  drugiego  punktu  porządku  obrad,  tj.  rozpatrzenie
projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska „Murem za polskim mundurem”. Odczytała
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treść stanowiska w brzmieniu: „Rada Miejska w Augustowie wyraża solidarność z polskimi
służbami,  w  szczególności  z  żołnierzami  Wojska  Polskiego  oraz  funkcjonariuszami
Straży Granicznej  i  Policji,  strzegącymi granicy  Rzeczypospolitej  Polskiej”.  Zapytała,  czy
ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos /11:44/.

W dyskusji wzięli udział:
Pan Radny Dariusz Ostapowicz /12:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:47/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /14:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /17:04/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /17:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  udzieliła głosu Pani Radnej
Krystynie Wilczewskiej, która zgłasza wniosek formalny /17:08/.

Pani Radna Krystyna Wilczewska poinformowała, że ponownie zgłasza wniosek formalny
o przerwanie  dyskusji,  zbędnej  i  uwłaczającej  godności  radnych.  Poprosiła  o  przejście
do głosowania.  Zaapelowała  o  szacunek  do  siebie  nawzajem i  do  osób,  których  dotyczy
projekt uchwały w powyższej sprawie /17:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:21/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /18:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:30/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta /18:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przegłosowania
wniosku  formalnego  Pani  Radnej  Krystyny  Wilczewskiej.  Poprosiła  Państwa  Radnych
o potwierdzenie  swojej  obecności  i  wciśnięcie  przycisku  „kworum”  w  systemie  eSesja  /
21:56/.

Sprawdzenie listy obecności /22:16 – 23:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła Państwa Radnych
o oddanie głosu w sprawie przyjęcia stanowiska „Murem za polskim mundurem”. /23:03/.

Pani  Sylwia  Zajkowska  –  Sekretarz  Miasta  poinformowała,  że wyświetla się  do
głosowania wniosek formalny Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej /23:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:47/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /24:08/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła,  aby  z  powodu
zaistniałej  pomyłki  anulować  ww. głosowanie.  Przystąpiła  do  przegłosowania  wniosku
Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej /24:12/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /24:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:29/.

Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta /24:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  ww.  wniosek
pod głosowanie /25:18/.

Głosowano w sprawie:
Wniosek Formalny Pani  Radnej  Krystyny Wilczewskiej  o  przerwanie dyskusji  i  przejście
do głosowania.  

Wyniki głosowania
ZA:  15,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  5

Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka
Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam Sieńko,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (5)
Emilian  Al-Khameri,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Magdalena Śleszyńska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
Pani Radnej Krystyny Wilczewskiej został przyjęty. Przystąpiła do przegłosowania projektu
uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska „Murem za polskim mundurem”. Poprosiła Państwa
Radnych o potwierdzenie swojej obecności i przyciśnięcie przycisku „kworum” w systemie
eSesja  /26:11/.

Sprawdzenie listy obecności /26:35 – 27:24/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w powyższej sprawie /27:25/.

Głosowano  w  sprawie: przyjęcia  stanowiska  "Murem  za  polskim  mundurem".  

Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  5

Wyniki imienne:
ZA (16)
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Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,
Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Adam Sieńko,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Krystyna  Wilczewska,
Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (5)
Emilian  Al-Khameri,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Magdalena Śleszyńska

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XLIII/441/2021 w sprawie przyjęcia stanowiska „Murem za polskim mundurem” została
podjęta /27:52/.
/Uchwała Nr XLIII/441/2021 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 3. 
Zamknięcie obrad.
/Zamknięcie obrad /28:01/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  po wyczerpaniu porządku
obrad  zamknęła  obrady  XLIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Życzyła  służbom
mundurowym i ich rodzinom spokojnych, wesołych, zdrowych, bezpiecznych Świąt Bożego
Narodzenia. Życzyła wszystkim spokojnych, radosnych, błogosławionych Świąt.

 
Przewodnicząca

Rady Miejskiej w Augustowie

Alicja Dobrowolska
 

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.


